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Your Love ,  Your Da﻿y ,  Your Perfect PlaceYour Love ,  Your Da﻿y ,  Your Perfect Place

Celebrate your union in our luxurious sanctuary of love and exchange your vows in mesmerizing venues,
making your special day a fairytale. Surrounded by your family and friends, live the experience of a

dream wedding where the azure waters of the Mediterranean meet pristine sandy beaches. 

Célébrez votre union dans notre paradis verdoyant, où la nature embellit chaque recoin et échangez
vos vœux dans des lieux majestueux, faisant de votre journée spéciale un véritable conte de fées.

Entourés de vos proches, vivez l'expérience d'un mariage de rêve où les eaux azurées de la
Méditerranée rencontrent des plages de sable blanc.



Venues
A dream location for those who want to
celebrate love and life.

Une destination idyllique pour célébrer
l’amour et la vie.



Cocktail

Diner 

Ceremony

Vows by the sea

*Maximum Capacity/ Capacité maximum

150 Guests/ personnes* 

350 Guests/ personnes*

300 Guests/ personnes*

Célébrez votre mariage sur notre plage, où les eaux limpides de la Méditerranée
rencontrent le sable blanc. Sous une arche décorée, au murmure des vagues, échangez
vos voeux lors d’une cérémonie inoubliable.

Celebrate your wedding ceremony on our pristine beach, where the turquoise waters of
the Mediterranean meet the white sandy shore, creating a breathtaking backdrop in
which to say “I do”. 







Pool Garden

Celebrate your wedding in a stunning green oasis nestled between the crystal-clear sea
and the lake. Surrounded by nature’s splendor, this venue offers an idyllic setting for
your unforgettable celebration. 

180 Guests / personnes* 

300 Guests / personnes*

80 Guests / personnes*

Célébrez votre mariage dans une magnifique oasis verdoyante nichée dans un écrin de
verdure entre les eaux turquoises de la mer et le lac. Bercé par la splendeur de la nature,
le Pool Garden est le cadre idyllique pour une célébration mémorable. 

Cocktail

Diner 

Ceremony

*Maximum Capacity/ Capacité maximum







 Titawin Ballroom

Cocktail

Diner 

Our elegant wedding ballroom offers a sophisticated setting with ample space, ensuring
a memorable celebration. 

50 Guests / personnes* 

80 Guests / personnes*

Notre élégante salle de mariage offre un cadre sophistiqué et des espaces généreux pour
célébrer le plus beau jour de votre vie. 

*Maximum Capacity/ Capacité maximum





Palm Garden

Celebrate your union in our paradise surrounded by lush nature. With its spacious
garden, this venue is the perfect place to exchange vows and celebrate with your loved
ones. 

1000 Guests / personnes* 

500 Guests / personnes*

500 Guests / personnes*

Célébrez votre union dans notre paradis verdoyant où la nature embellit chaque recoin.
Avec son vaste jardin, le Palm Garden est l’endroit idéal pour échanger vos voeux entouré
de vos proches. 

Cocktail

Diner 

Ceremony

*Maximum Capacity/ Capacité maximum





Cocktail

Diner 

Ceremony

Reflecting Pond

Our welcoming terrace offers a chic atmosphere with stunning views of the sea, the lake
and the lush gardens. This majestic venue ensures an unforgettable special day. 

170 Guests / personnes* 

300 Guests / personnes*

60 Guests / personnes*

Notre terrasse offre une ambiance chic et conviviale avec une vue imprenable sur la mer,
le lac et les jardins verdoyants. Ce lieu majestueux vous promet une célébration
inoubliable.

*Maximum Capacity/ Capacité maximum







Culinary
Experiences

A journey of exquisite flavors and cherished
moments, meticulously curated to celebrate
love and elevate your big day.

Une ode gastronomique aux multiples saveurs
pour célébrer votre amour et sublimer votre
grand jour.



Banyan Tree Tamouda Bay features an extraordinary team of professionals dedicated to
creating exceptional culinary experiences, befitting a Sanctuary for the Flavors. 

Our chefs blend imagination, creativity and flawless techniques to craft the perfect culinary
experience for your celebrations. 

Dans notre Sanctuaire des saveurs, une équipe de professionnels extraordinaires, dévouée à la
création d'expériences culinaires exceptionnelles, vous attend au Banyan Tree Tamouda Bay.  

Nos chefs allient imagination, créativité et techniques irréprochables pour élaborer des
expériences culinaires parfaites pour toutes vos célébrations.

Myriad of flavors for Your Perfect dayMyriad of flavors for Your Perfect day



Pre
       Wedding

Celebrations weave enchanting moments,
where every instant breathes elegance and
romance, creating ineffable memories. 

Des célébrations qui créent des moments
mémorables, où chaque instant est synonyme
de romance et d’élégance. 



Before the wedding, there are some heartfelt celebrations that you can organize. 
From a romantic proposal to an enchanting engagement ceremony, each pre-wedding

celebration before the big day is blessed with elegance, delicacy and romance.

Avant le mariage, de nombreuses célébrations touchantes peuvent être organisées. 
Qu'il s'agisse d'une demande en mariage romantique ou d'une cérémonie de fiançailles féerique,

chaque évènement pré-nuptial est empreint d'élégance, de finesse et de romance.

EVERY LOVE STORY DESERVES

AN UNFORGETTABLE CELEBRATION

EVERY LOVE STORY DESERVES

AN UNFORGETTABLE CELEBRATION



She said YES !

Starting your “Together Forever” journey with an exceptional proposal is the dream of
every couple. 
At Banyan Tree Tamouda Bay, we create the perfect setting for your unforgettable
"She said yes" moment. Whether it’s a sunset proposal with azure waters on the horizon,
a romantic dinner by the lake surrounded by lush nature, or a private villa adorned with
romantic decorations, we ensure every detail is pure magic.

Une demande en mariage exceptionnelle est le rêve de chaque couple pour commencer
leur union. 
Au Banyan Tree Tamouda Bay, nous créons pour vous un décor exceptionnel, où chaque
détail sublime votre moment magique. Qu'il s'agisse de plier le genou au coucher du soleil
avec pour toile de fond les eaux azurées de la Méditerrannée, d'un dîner romantique
baigné dans la nature luxuriante, ou d'une demande en toute intimité dans l'une de nos
villas romantiquement ornées de fleurs, nous veillons à ce que chaque instant soit
empreint de féerie et de poésie, tel que vous l'avez rêvé.



Love lock Ceremony

Celebrate your engagement surrounded by family and friends in breathtaking venues.
With love in the air, our dedicated team crafts the perfect celebration to seal your love
story.

Célébrez vos fiançailles entourés de votre famille et de vos amis dans des lieux
d'exception. Portée par une atmosphère romantique, notre équipe dévouée crée la
célébration parfaite pour sceller votre histoire d'amour.



He & She moments

As your wedding day approaches and you prepare to bid farewell to single life, allow us
to arrange the perfect bachelor(ette) themed getaway for you. Whether it's a relaxing  
stay in our serene oasis, exploring the secrets of the Moroccan Riviera with enchanting
activities, or an exclusive party night to celebrate the future bride and groom, we
ensure every moment is filled with magic and luxury.

À l'approche de votre mariage, dites adieu à votre vie de célibataire en célébrant cette
étape avant le grand jour. Selon vos envies, optez pour un séjour relaxant et ressourçant
dans notre oasis de sérénité, ou partez à la découverte des secrets cachés de la
Moroccan Riviera à travers des activités captivantes, ou organisez une soirée festive
avec vos amis. Nous sommes à l’écoute de vos demandes pour organiser une
bachelor(ette) party d’exception.



Wellbeing  journey

Experience the luxurious embrace of the Banyan Tree Spa, where we invite the bride
and groom-to-be to indulge in a rejuvenating journey before their big day. 
Our exquisite wellbeing menu draws inspiration from Asian and Moroccan traditions,
offering a truly enchanting experience to nurture both body and soul.

Découvrez l'étreinte luxueuse du Banyan Tree Spa, où nous invitons les futurs mariés à
vivre un moment revitalisant avant le grand jour. Notre menu de bien-être s'inspire des
traditions asiatiques et marocaines, offrant une expérience apaisante pour prendre soin
du corps et de l'esprit.



After 

       Wedding

Extend the magic of your wedding with
refined and unforgettable celebrations. 
Let each moment continue to enchant and
enhance your love story.

Prolongez la magie de votre mariage avec
des célébrations raffinées et inoubliables
pour que chaque instant continue d'enchanter
et d'embellir votre histoire d'amour.



At Banyan Tree Tamouda Bay, our bond with you extends beyond the wedding day. 
We invite you to continue your love story with a happily ever after filled with exquisite events

and special celebrations.

Au Banyan Tree Tamouda Bay, notre lien avec vous se prolonge bien au-delà du jour de votre
mariage. Nous vous invitons à écrire la suite de votre histoire d’amour à travers une série

d'événements et de célébrations mémorables.

ENDLESS CELEBRATIONSENDLESS CELEBRATIONS



Honeymoon

Banyan Tree Tamouda Bay offers the perfect romantic setting for the honeymoon of
your dreams. Stay in our exclusive all-pool villas, indulge in intimate destination dining
experiences and rejuvenate with couple spa treatments. 
Every detail is designed to celebrate your love and create cherished memories, marking
the beginning of your everlasting journey together.

Le Banyan Tree Tamouda Bay est l'écrin idéal pour vivre la lune de miel de vos rêves.
Séjournez dans nos prestigieuses villas avec piscine privée, savourez une cuisine
gastronomique riche en saveurs et laissez-vous séduire par les soins adaptés aux
couples dans notre spa. Chaque détail est conçu pour célébrer votre amour et créer des
souvenirs précieux, marquant le début de votre voyage éternel.



Eternal Celebration

Whether you've been married for a year or 45 years, we invite you to rekindle your love
with an anniversary escape at Banyan Tree Tamouda Bay. Our sanctuary for the senses
offers a mesmerizing romantic getaway, complete with thoughtful details that will let
you reminisce about the day your lives joyfully changed. Enjoy a truly unforgettable
experience with our personalized anniversary celebration programs.

Que vous célébriez un an ou 45 ans de mariage, nous vous invitons à raviver votre amour
au Banyan Tree Tamouda Bay. Grâce à nos programmes personnalisés pour les
célébrations d'anniversaire, vivez une expérience romantique parsemée de douceur et de
moments partagés à deux dans notre sanctuaire des sens, où toutes les attentions
délicates feront de votre anniversaire un voyage unique, aussi beau et mémorable que le
jour où vos vies se sont unies à jamais.



Timeless Promises

Celebrate the enduring bond of your love with a heartfelt vow renewal ceremony.
Whether you are marking a milestone or simply cherishing your journey together, our
team will create for you an unforgettable experience that honors your journey and the
promises you hold to each other. Surrounded by a romantic setting and attentive
details, this special moment will reflect the depth of your love and the joy you have
shared.

Célébrez le lien qui vous unit et renouvelez vos vœux dans un cadre intimiste empreint
d'élégance et de romance. Notre équipe, attentive et dévouée, s'engage à créer pour vous
une cérémonie parfaite qui honore votre histoire et les promesses échangées. Chaque
détail est soigneusement orchestré afin de refléter la beauté de votre voyage éternel.



Your  
    

              Wedding 

The beginning of your forever.

L'aube d'une histoire infinie.


